

time and referred to the Special Committee on a northern gas pipeline.

And debate continuing;

Pursuant to Standing Order 26, at 8.00 o'clock p.m. Mr. Clark (Rocky Mountain), seconded by Mr. Broadbent, moved,—That this House do now adjourn.

After debate thereon, Mr. Speaker, declared the motion carried.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65 (4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Howie for Miss MacDonald (Kingston and the Islands) on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Mr. Schellenberger for Mr. Roche on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Messrs. Epp, Scott and Wagner for Messrs. Coates, Roche and Forrestall on the Standing Committee on External Affairs and National Defence.

Miss MacDonald (Kingston and the Islands) for Mr. Schellenberger on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Messrs. Hamilton (Swift Current—Maple Creek) and McCain for Messrs. Dinsdale and Oberle on the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration.

At 2.14 o'clock a.m., the House adjourned until 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2 (1).

et déferé au Comité spécial sur un pipe-line pour le gaz du Nord.

Le débat se poursuit;

A huit heures du soir, en conformité des dispositions de l'article 26 du Règlement, M. Clark (Rocky Mountain), appuyé par M. Broadbent, propose,—Que la Chambre s'ajourne maintenant.

Après débat, M. l'Orateur déclare la motion adoptée.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Howie en remplacement de M^{lle} MacDonald (Kingston et les Îles) sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

M. Schellenberger en remplacement de M. Roche sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

MM. Epp, Scott et Wagner en remplacement de MM. Coates, Roche et Forrestall sur la liste des membres du Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

M^{lle} MacDonald (Kingston et les Îles) en remplacement de M. Schellenberger sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

MM. Hamilton (Swift Current—Maple Creek) et McCain en remplacement de MM. Dinsdale et Oberle sur la liste des membres du Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration.

A 2 h. 14 du matin, la Chambre s'ajourne à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.